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Protokół Nr VIII/ 2009 

z  VIII sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
   odbytej w dniu 9 grudnia 2009 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 
w godz. 11.00- 14.10 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na 15 ogółem. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W obradach brali udział równieŜ sołtysi gminy Nowa Słupia.  
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pan Władysław Orliński – Z-ca Wójta Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Izabela Dziewięcka – Sekretarz Gminy Nowa Słupia, 
4. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy Nowa Słupia, 
5. Pani Agnieszka Widz – Kierownik referatu techniczno-inwestycyjnego, 
6. Pani Agnieszka Popczyk-Borowiecka – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Nowej 

Słupi z siedzibą w Rudkach, 
7. Pani Justyna Górecka – referent ds. ochrony środowiska,  
8. Pani Anna Głowacka  - referent ds. obsługi GKRPA w Nowej Słupi, 
9. Pan Robert Klefas – viceprezes Gminnego Klubu Sportowego w Rudkach, 
10. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”.  
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Ewa Guz otworzyła obrady, przywitała radnych oraz 
wszystkich uczestników sesji. 
Na  podstawie  § 37  Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdziła  
quorum i oznajmiła, Ŝe obrady są prawomocne. 
 

Następnie odczytała następujący porządek obrad:  
 

Porządek obrad:  

 
1.  Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2.  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3.  Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5.  Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok, 
• w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/38/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia                       

5 czerwca 2009r. w sprawie zaciągnięcia kredytu, 
• w sprawie udzielenia przez Gminę Nowa Słupia poręczenia długoterminowej 

poŜyczki zaciąganej przez Związek Gmin Gór Świętokrzyskich w Bodzentynie, 
• w sprawie przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie 

Budowa Systemu Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego”                            
i zabezpieczenia wkładu własnego, 

• w sprawie nabycia na rzecz Gminy Nowa Słupia prawa własności w formie 
darowizny nieruchomości połoŜonej w Nowej Słupi, 

• zmieniająca uchwałę Nr I/11/09 z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
gminie Nowa Słupia na 2009 rok, 
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• w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Nowa Słupia z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na 2010 rok, 

• w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróŜniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 

6.  Interpelacje i zapytania radnych. 
7.  Wolne wnioski i informacje. 
8.  Zamknięcie obrad. 
 

Uwag czy teŜ wniosków do powyŜszego porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała ww. porządek obrad pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 15  
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0   
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz zadała pytanie czy są uwagi, co do treści 
protokołu z obrad poprzedniej sesji. Uwag takich nie zgłoszono. Poinformowała takŜe Radę, 
iŜ nie wpłynęła Ŝadna poprawka, co do treści tego protokołu, wobec czego poprosiła                      
o formalne przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu                      
24 września 2009 roku. 
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 0   
W wyniku głosowania protokół Nr VII/2009 z VII sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w 
dniu 24.09.2009r. został przyjęty.   

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Sprawozdania za okres pomiędzy sesjami, tj. od 24 września do 8 grudnia br. dokonał Wójt 
Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka. Niewątpliwie najwaŜniejszym wydarzeniem w tym okresie 
było podpisanie w dniu 19.11.2009r. umowy o współpracy Gminy Nowa Słupia z                      
XX Dzielnicą Budapesztu. Do podpisania umowy doszło w Urzędzie Miasta w Budapeszcie 
podczas uroczystej gali, w której udział brała min. 4-osobowa delegacja samorządu Gminy 
Nowa Słupia z Wójtem Gminy na czele. Aby oddać uroczystość tej chwili, została 
przedstawiona obecnym na sesji prezentacja multimedialna z pobytu naszej delegacji na 
Węgrzech w dniach 19-22 listopada br. W czasie pokazu Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy 
Gałka słuŜył własnym komentarzem. Obejrzany film został nagrany przez telewizję 
węgierską, gdzie był transmitowany.  Wójt zaprezentował takŜe otrzymany od Węgrów dar 
szczególny (skarb dziedzictwa narodowego): oryginalna dachówka zdjęta z kościoła św. 
Marcina w ramach renowacji, który to kościół liczy teraz prawie 1000 lat. 
Ponadto: 
- 19-go listopada br. rozpoczęła się budowa obwodnicy dla Nowej Słupi i modernizacja drogi 
do Ostrowca Świętokrzyskiego, 
- aktualnie trwa przebudowa drogi od Rynku w Nowej Słupi do obwodnicy w miejscowości 
Stara Słupia, 
- jest juŜ rozstrzygnięty przetarg na modernizację drogi od Nowej Huty do Rynku w Nowej 
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Słupi z całkowitą przebudową ulicy Kieleckiej w Nowej Słupi, 
- trwa budowa hali sportowej w Nowej Słupi, 
- wybudowany został wodociąg w Bartoszowinach i I etap w Jeleniowie, trwają natomiast 
prace końcowe przy budowie wodociągu w  Dębnie, Jeziorku, Mirocicach oraz kanalizacji w 
Bartoszowinach, Hucisku i Mirocicach, 
- jesteśmy na etapie wyłaniania wykonawcy na dalszy remont budynku GOK-u w Rudkach. 
W tym miejscu pan Wójt poinformował, Ŝe 19 grudnia br. odbędzie się gala bokserska                   
w GOK-u w Rudkach.  
- 4 grudnia br. podpisał umowę na dofinansowanie oczyszczalni ścieków w Rudkach z 
Mechanizmu Norweskiego. Wkrótce zostanie ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy, 
- wszystkie drogi gminne przewidziane w tegorocznym planie do wykonania zostały 
przebudowane w ramach Narodowego Programu Poprawy Dróg Lokalnych, 
- dokończona została przebudowa drogi powiatowej z Jeleniowa do Wałsnowa, 
- zakończono remont części budynku Urzędu Gminy. W pierwszym przetargu nie udało się 
wyłonić wykonawcy na adaptację pomieszczeń tego budynku (piwnice) pod szalety 
publiczne. Teraz jest juŜ ogłoszony drugi przetarg - 16 grudnia br. upływa termin składania 
ofert, 
- trwa przetarg na modernizację oświetlenia ulicznego w całej gminie (dwa etapy). Pierwszy 
przetarg został uniewaŜniony. Najtańsza oferta, która mogła być wybrana i oscylowała na 
kwotę ok. 1.200.000 zł. miała niestety liczne wady formalne i musiała być odrzucona. 
Natomiast druga oferta znacznie przekraczała nasze moŜliwości finansowe – sięgała prawie           
2 mln. zł. 
- boiska wielofunkcyjne „Orlik 2012” zlokalizowane przy S.P. w Rudkach, które 
wykonaliśmy w tym roku, cieszą się ogromnym powodzeniem młodzieŜy, 
- ogłosiliśmy nabór ofert na wykonanie dokumentacji technicznej zmiany więźby dachowej i 
ocieplenia ścian starej części budynku Ośrodka Zdrowia w Nowej Słupi – 15 grudnia br. 
upływa termin składania ofert na wykonanie tej inwestycji, 
- Wójt wspólnie z kilkoma radnymi i Przewodniczącą Rady był w Chmielniku, gdzie 
zwiedzili obiekty związane z gospodarką ściekową oraz Miejski Dom Kultury, 
- bardzo doniosłym wydarzeniem był wieczór polsko-węgierski zorganizowany w Gminnym 
Ośrodku Kultury w Rudkach z udziałem oficjalnej delegacji z Zalakaros, takŜe z udziałem 
Imre Molnara z Ambasady Węgierskiej i gości z gminy Nowa Słupia, 
- odbyło się sympozjum popularno-naukowe zorganizowane w Urzędzie Gminy                             
o najwaŜniejszych postaciach z okresu ostatniego tysiąclecia mających związek z Nową 
Słupią, 
- 13 listopada GOK zorganizował Święto Niepodległości, 17 października wspólnie 
zorganizowaliśmy Dzień Seniora w Restauracji „Pod Skałką”, a 27 listopada w Rudkach 
nastąpiło podsumowanie Programu Integracji Społecznej z udziałem przedstawicieli                       
z 20 gmin,  
- gościliśmy przedstawicieli z dwóch gmin: z woj. lubelskiego i pomorskiego, 
- 5 grudnia wspólnie z klubem bokserskim „RASZ”, który ma swoją filię w Rudkach, 
zorganizowaliśmy Mikołajki w Kielcach w hali przy ul. śytniej dla 40-ga dzieci                               
z najbiedniejszych rodzin z naszej gminy. Dzieci typował Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w porozumieniu z ks. Krzysztofem Surmą, 
- sześciokrotnie brał udział w zgromadzeniach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich,  przede 
wszystkim w sprawie realizowanych zadań inwestycyjnych dla gmin przez ten Związek, 
- dziś w Kielcach podpisał umowę z PEFRON-em w sprawie dofinansowania Programu 
PilotaŜowego „Uczeń na wsi” na kwotę 103.000 zł. 
Wójt przedstawił takŜe dodatkową informację z zakresu realizacji zwrotu podatku 
akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego – odczytał pismo Ministra Finansów z dnia 
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18.11.2009r. w przedmiotowej sprawie. 
Poinformował takŜe o tym, Ŝe w czasopiśmie Międzynarodowego Stowarzyszenia 
Policjantów zamieszczone zostały informacje z rajdu pieszego policjantów, który przechodził 
przez naszą gminę w sierpniu podczas Dymarek Świętokrzyskich.   
Następnie odczytał otrzymane Ŝyczenia świąteczne.  
     

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami 
 

Sprawozdania dokonała Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz. Poinformowała, Ŝe               
w tym okresie reprezentowała Radę na następujących uroczystościach i spotkaniach: 
- na wyjeździe słuŜbowym do miasta Csengele na Węgrzech, 
- na konferencji pod hasłem: „Rynek pracy w dobie kryzysu gospodarczego” w WDK w 
Kielcach, 
- na wystawie prac poplenerowych artystów plastyków z woj. świętokrzyskiego w WDK w 
Kielcach, 
- na konferencji naukowej poświęconej najwaŜniejszym postaciom z okresu ostatniego 
tysiąclecia mających związek z Nową Słupią, 
- na IV Powiatowym Przeglądzie Chórów w klasztorze na Świętym KrzyŜu, 
- na pikniku rodzinnym w Rudkach w ramach Programu Integracji Społecznej przy Szkole 
Podstawowej w Rudkach, 
- na uroczystościach z okazji Dnia Nauczyciela w Nowej Słupi i w Rudkach, 
- na czytaniu nocnym poświęconym XXXI rocznicy wyboru Karola Wojtyła na PapieŜa, które 
odbyło się w kościele w Nowej Słupi,   
- na Dniu Seniora zorganizowanego przez Koło Emerytów i Rencistów z Nowej Słupi, 
- na ślubowaniu I klas gimnazjalnych i na święcie patrona w Gimnazjum nr 2 w Rudkach, 
- na wyjeździe słuŜbowym do Miasta i Gminy Chmielnik, 
- na pogrzebie o. ks. proboszcza Krzysztofa Bartochowskiego z Nowej Słupi, 
- na podpisaniu umowy o współpracy zawartej pomiędzy Ojcami Oblatami ze Świętego 
KrzyŜa a Politechniką Świętokrzyską, 
- na mszy św. za Ojczyznę, która odbyła się 11 listopada w kościele w Nowej Słupi, 
- na spotkaniu z okazji 91 rocznicy odzyskania niepodległości w GOK w Rudkach, 
- na ślubowaniu klas I w Szkole Podstawowej w Nowej Słupi, 
- na uroczystym rozpoczęciu budowy dróg wojewódzkich łącznie z obwodnicą dla Nowej 
Słupi. Symboliczne wbicie łopaty odbyło się w Czajęcicach, 
- na święcie Pluszowego Misia w Przedszkolu w Rudkach wspólnie z radnymi z Rudek, 
- na spotkaniu mikołajkowym w Mirocicach, 
- XVII edycji czytania nocą połączonej z wieczorem andrzejkowym w sali konferencyjnej 
Urzędu Gminy, 
- towarzyszyła węgierskiej delegacji z Zalakaros w czasie dwudniowego pobytu w naszej 
gminie, 
Poza tym, wraz z Panem Wójtem przygotowywała materiały na dzisiejszą sesję oraz w kaŜdą 
środę pełniła dyŜury w urzędzie gminy. 
     

W tym miejscu obrad Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz ogłosiła przerwę trwającą 
w godz. 12.10 – 12.25 
 

Ad. pkt. 5.  Podjęcie uchwał 
 

• w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poinformowała, Ŝe projekty uchwał zostały 
omówione na połączonym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
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Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr VIII/74/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 2009r. w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2009 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: p. Zenobiusz Nowiński.    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VIII/74/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 
2009r została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

• w sprawie zmiany uchwały Nr IV/38/09 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 czerwca 
2009r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                         
Nr VIII/75/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 2009r. w sprawie zmiany uchwały 
Nr IV/38/09 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 czerwca 2009r. w sprawie zaciągnięcia 
kredytu. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: p. Zenobiusz Nowiński.    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VIII/75/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 
2009r została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

• w sprawie udzielenia przez Gminę Nowa Słupia poręczenia długoterminowej 
poŜyczki zaciąganej przez Związek Gmin Gór Świętokrzyskich w Bodzentynie 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr VIII/76/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 2009r. w sprawie udzielenia przez 
Gminę Nowa Słupia poręczenia długoterminowej poŜyczki zaciąganej przez Związek Gmin 
Gór Świętokrzyskich w Bodzentynie. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                       
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
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W wyniku głosowania uchwała Nr VIII/76/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie 
Budowa Systemu Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego”                            
i zabezpieczenia wkładu własnego 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr VIII/77/09 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 2009r. w sprawie przystąpienia do Projektu 
inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie Budowa Systemu Informacji Przestrzennej 
Województwa Świętokrzyskiego” i zabezpieczenia wkładu własnego. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                       
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
W wyniku głosowania uchwała Nr VIII/77/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie nabycia na rzecz Gminy Nowa Słupia prawa własności w formie 
darowizny nieruchomości połoŜonej w Nowej Słupi 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr VIII/78/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 2009r. w sprawie nabycia na rzecz 
Gminy Nowa Słupia prawa własności w formie darowizny nieruchomości połoŜonej w Nowej 
Słupi. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                       
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   

W wyniku głosowania uchwała Nr VIII/78/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

• zmieniająca uchwałę Nr I/11/09 z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                
w gminie Nowa Słupia na 2009 rok 

 

Radny pan Zenobiusz Nowiński zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie, czemu dokonujemy 
zmiany przedmiotowej uchwały. 
Odpowiedzi udzieliła pani Anna Głowacka - referent ds. obsługi GKRPA w Nowej Słupi. 
Innych pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr VIII/79/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 2009r. zmieniającej uchwałę                 
Nr I/11/09 z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowa Słupia na 2009 rok. 
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Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                       
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   

W wyniku głosowania uchwała Nr VIII/79/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Nowa Słupia z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na 2010 rok 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr VIII/80/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 2009r. w sprawie przyjęcia 
Programu Współpracy Gminy Nowa Słupia z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 2010 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                       
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   

W wyniku głosowania uchwała Nr VIII/80/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

• w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                     
o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróŜniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr VIII/81/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 2009r. w sprawie wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróŜniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                       
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   

W wyniku głosowania uchwała Nr VIII/81/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 9 grudnia 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. pkt. 6 Interpelacje i zapytania radnych 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Rafał Piasecki złoŜył podziękowanie za środki 
pienięŜne przekazane na wymianę 12 okien (na 18 ogółem) w Szkole Podstawowej w 
Pokrzywiance. Zadał pytanie jaki byłby koszt 6 pozostałych, bo moŜe udałoby się pozyskać 
sponsora na ich wymianę. 
Radna pani Urszula Kozłowska zadała pytanie na jakim etapie modernizacji jest stacja 
uzdatniania wody oraz na kiedy jest planowana budowa kanalizacji w miejscowości 
Milanowska Wólka. 
Wceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior zadał pytanie jaki na dzień dzisiejszy 
jest stan faktyczny oświetlenia ulicznego. 
Radny pan Jerzy Domański zadał pytanie czy jest moŜliwość w przyszłym roku ogłoszenia 
przetargu na dokumentację budowy kanalizacji w Dębnie. 
Do powyŜszych zapytań odniósł się Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka.  
Wyjaśnił, Ŝe: 
- koszt wymiany tych 6 okien zostanie ustalony. Dowie się jakie to będą koszty po 
indywidualnej rozmowie w referacie inwestycyjnym, 
- inwestycje do wykonania w przyszłym roku - będzie zaleŜało to od radnych co uchwalą            
w budŜecie gminy na 2010r i co będzie wykonywane, 
- zaawansowanie oświetlenia ulicznego – na dniach jest rozstrzygnięcie przetargu pierwszego 
etapu realizacji i wyłonienie wykonawcy tej inwestycji. 
 

Ad. pkt. 7. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poprosiła o zabranie głosu gościa zaproszonego 
na dzisiejszą sesję – wiceprezesa Gminnego Klubu Sportowego w Rudkach pana Roberta 
Klefasa. Na wniosek radnych poprosiła o przedstawienie informacji na temat działalności 
tegoŜ klubu. 
Pan Robert Klefas na wstępie podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję. Zaznaczył, Ŝe 
działalność klubu postrzegana jest poprzez wynik druŜyny seniorów, który nie jest 
zadowalający. DruŜyna ta występowała w IV lidze – w czerwcu nastąpił spadek do 
okręgówki. MoŜna było zakładać, Ŝe przy 9 zawodnikach z poza terenu z doświadczeniem 
ligowym, utrzymanie się w IV lidze jest realne. Tak się jednak nie stało. Po analizie tych 
wyników zarząd klubu doszedł do wniosku, Ŝe główną tego przyczyną był brak 
zaangaŜowania tych zawodników w grę. Nie utoŜsamiali się oni z miejscowością i klubem, 
nie uczęszczali systematycznie na treningi. Zarząd klubu stanął przed dylematem, co dalej 
zrobić. Usunął z klubu trenera, który doprowadził do spadku i poŜegnał się z tymi                         
9 zawodnikami. Postawiono na naszą młodzieŜ, wychowanków naszego klubu którzy weszli 
do składu z druŜyny juniora starszego.  Myśli, Ŝe efekty cięŜkiej pracy z tą młodzieŜą będą 
widoczne.  
Poinformował takŜe, Ŝe w klubie działają 4 grupy piłkarskie: 28 trampkarzy podzielonych na 
dwie podsekcje, 22 juniorów starszych i 26 seniorów. Klub zatrudnia 3 trenerów. Treningi 
odbywają się 3 razy w tygodniu. Nie ma kłopotów z pokrywaniem się grup młodzieŜowych                          
i seniorskich dzięki otwarciu w tym roku boiska wielofunkcyjnego „Orlik 2012” .   
ZłoŜył podziękowania Wójtowi i radnym za dotychczasową pomoc na rzecz klubu. 
Radni w swych wystąpieniach podkreślali, Ŝe klub bardzo mądrze postąpił stawiając na naszą 
młodzieŜ, która utoŜsamia się z tym klubem. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior podziękował wiceprezesowi klubu za 
przedłoŜoną informację i poprosił o przekazanie zawodnikom podziękowań od Rady Gminy 
za swoje zaangaŜowanie w Gminnym Klubie Sportowym w Rudkach. 
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Radny pan Adam Gałka zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o zabezpieczenie przed 
dewastacją ośrodka rekreacyjno-sportowego w Baszowicach oraz o jego doposaŜenie poprzez 
odpowiednie oświetlenie.  
Sołtys sołectwa Jeziorko pan Józef Świetlik stwierdził, Ŝe ilość zakupionych pojemników na 
odpady wynosi 1180 na 2230 gospodarstw w gminie. Jest to prawie pół na pół, co jest bardzo 
niepokojące. Trzeba z tym coś zrobić. Ludzie zwracają pojemniki twierdząc, Ŝe inni ich nie 
mają i nie ponoszą z tego tytułu Ŝadnych konsekwencji. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz stwierdziła, Ŝe tą sprawą Rada zajmie się na 
jednym ze swych najbliŜszych posiedzeń. Teraz trzeba się zastanowić nad tym jak 
wyegzekwować wymóg posiadania pojemników na odpady przez gospodarstwa 
indywidualne. 
Sołtys sołectwa Sosnówka pan Jerzy Sitek zadał pytanie, kiedy będzie wykonana 
dokumentacja na budowę kanalizacji w Sosnówce i kiedy zostanie wykonana ta inwestycja. 
Drugie pytanie dotyczyło daty rozpoczęcia budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej w 
Sosnówce. 
Radny Adam Gałka zwrócił się z prośbą o to, aby gmina zawnioskowała do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich o modernizację drogi Nowa Słupia – Bodzentyn oraz o wykonanie chodnika.  
Sołtys sołectwa Mirocice pan Stanisław Marzec zadał pytanie, jak rozwiązać problem nie 
podpisywania przez niektórych mieszkańców umów na wykonanie przyłączy 
kanalizacyjnych. Poprosił wiceprezesa GKS Rudki o rozplakatowanie czy przekazanie 
sołtysom terminarza rozgrywek piłkarskich. 
Radny pan Kazimierz Pawlik poinformował, Ŝe radna a zarazem sołtys pani Urszula 
Kozłowska na zjeździe sołtysów w Masłowie odebrała nagrodę za zajęcie I miejsca w 
powiatowym konkursie bhp w gospodarstwie. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz złoŜyła jej gratulacje z tego tytułu. 
Radny pan Ryszard Karpiński złoŜył podziękowania Wójtowi, pani Sekretarz i Dyrektor 
GOK-u oraz panu Trepce za godne reprezentowanie naszej gminy podczas delegacji                     
w Budapeszcie.  
Do powyŜszych wystąpień odniósł się Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka. 
Wyjaśnił, Ŝe: 
* odnośnie zagospodarowania odpadów stałych - jest to temat trudny. O składowaniu 
odpadów mówi się od 20 lat, najpierw w gminach były pojemniki KP-7, potem była 
selektywna zbiórka odpadów, a potem dopiero indywidualne kosze. Tam gdzie była dobra 
współpraca, to są i efekty. To jest zadanie dla nas wszystkich. Jeśli nie będziemy 
przekonywać społeczeństwa do tego, Ŝe koszty kaŜda rodzina musi ponosić za ścieki i za 
odpady, to będzie źle. Jest za tym, aby na jednej z kolejnych sesji jeden punkt porządku obrad 
odniósł się do szukania rozwiązania podniesionego problemu, 
* odnosząc się do wypowiedzi wiceprezesa GKS Rudki, to jest za tym, aby nie tworzyć 
fikcyjnego zawodowstwa w małej gminie a tylko szkolić i poprzez treningi wyławiać talenty, 
które być moŜe kiedyś zaistnieją na arenach kraju i nie tylko, 
* w sprawie przyłączy do kanalizacji – nie ma innej moŜliwości jak sfinansowanie ich przez 
mieszkańców. JeŜeli ktoś nie chce podpisać umowy to go nie zmusimy. WaŜne jest, aby 
zapłacił ustaloną kwotę za to przyłącze. Jeśli tego nie uczyni, to nie będzie miał wykonanego 
przyłącza. Według obowiązujących przepisów, nie ma moŜliwości, aby gmina sfinansowała 
wykonanie tych przyłączy. Trzeba mieszkańców przekonywać, Ŝe jeśli tego nie uczynią teraz 
za powiedzmy ponad 1.000 zł, to w przyszłości mogą zapłacić 10 razy więcej, 
* co do dróg wojewódzkich – to przypomina, Ŝe nie ma w tej chwili większego frontu robót 
na drogach wojewódzkich niŜ w Nowej Słupi. Więcej w tym roku nie jest się w stanie 
uczynić. Wielokrotnie juŜ mówił, Ŝe wstępne ustalenia są i będzie ponownie rozmawiał, aby  
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